

New Frontiers in Food Safety: Innovative Food Manufacturing and Packaging Seminar

共創食安新領域：嶄新食品製造及包裝技術專題研討會

26 Sept 2019 | 09:30 – 12:30 | Hong Kong Science Park
Conference Hall 4-5, 2/F, Lakeside 2

Food safety is always a key topic for consumers who are aware of healthy lifestyle. The globalization of food supply chain, new food technologies and emerging O2O business model have imposed various degrees of complications to food safety controls and practices. Innovations in the manufacture of nutritional food and functional packaging are thus in demand.

In this seminar, we will share with you the latest innovations in food production and packaging. The upcoming “International Food Safety Enterprise Logo Scheme” will also be introduced to foster the cohesiveness of the trade to enhance the food safety awareness and standard.

消費者愈趨重視健康生活，食品安全為關鍵的議題。而食品供應鏈全球化、食品新科技，以及新興線上-線下電子銷售模式亦令食品安全作業產生了很多變數，提高了業界對健康食品生產和功能性包裝技術的要求。

我們將於是次研討會分享有關食品製作、加工及包裝的創新科技；亦會介紹即將推出的「國際食安營商」標誌計劃，如何凝聚業界力量從而提升食品安全意識及水平。

Date	26 Sept 2019 (Thurs)
日期	2019年9月26日 (星期四)
Time	09:30am – 12:30pm
時間	上午9時30分至下午12時30分
Venue	Conference Hall 4-5, 2/F, Lakeside 2, Phase 2, Hong Kong Science Park
地點	香港科學園二期浚湖樓2樓4-5會議廳
Language	Cantonese and Mandarin
語言	廣東話及普通話
Fee	Free admission
費用	免費入場



**REGISTER ONLINE
NOW!**
立即於網上報名！

Enquiry 查詢

Mr. Hector Hui

☎ 852. 3749 1537 / 9387 8422

✉ hectorhui@nami.org.hk

Ms. Agnes Chan

☎ 852. 9810 4698

✉ ifoodsafetya@yahoo.com

Organizers:



PROGRAM 研討會內容

- 0900 **Registration 登記**
- 0930 **Welcome Speech 歡迎辭**
Mrs. Becky Cheung, Chairman, International Food Safety Association (IFSA)
國際食品安全協會 主席 張劉麗賢女士
- 0940 **Introduction to International Food Safety Enterprise Logo Scheme**
「國際食安營商」標誌計劃簡介
Mr. Simon Tam, Advisor, International Food Safety Association (IFSA)
國際食品安全協會 顧問 譚俠聲先生
- 1000 **Packaging and Food Safety Knowledge**
包裝與食品安全冷知識
Mr. Ken Chow Yeut Keung, Founder, Ever Fine (HACCP) Printing Company Limited
永翔(食品級安全管理)印務有限公司 創辦人 周月強先生
- 1020 **Probiotics for Healthy Gut and Beyond**
益生菌：不單是有益腸道那麼簡單
Prof. Kwan Hoi Shan, B.B.S. J.P., Emeritus Professor,
Food Research Centre, School of Life Sciences, The Chinese University of Hong Kong
香港中文大學 生命科學學院 食品研究中心 榮休教授 關海山教授
- 1040 **Global Food Incidents and Application of ISO22000:2018 Food Safety Standard**
全球食品安全事故的分享和預防及 ISO22000:2018 國際食品安全系統的應用
Mrs. Becky Cheung, CEO, Best Key Food Safety Consultants
德信食品安全顧問公司 董事 張劉麗賢女士
- 1100 **Introduction of Innovation & Technology Fund**
介紹創新及科技基金
Dr. Priscilla Chan, Associate Director of Research & Development (Healthcare), NAMI
NAMI 助理研究發展總監(保健) 陳詠敏博士
- 1110 **Advanced Food Processing: Encapsulated Probiotics with Enhanced Stability and Bioactivity**
先進食品處理：提升穩定性和生物活性的益生菌包裹技術
Dr. Joo Ann Ewe, Project Leader, NAMI
NAMI 項目主任 尤茹艷博士
- 1125 **Food-contact-safe Coating: Germ-repellent, Non-stick and Beyond**
食品接觸用塗層：斥菌及防粘技術的發展
Dr. Terry Meng, Technical Manager, NAMI
NAMI 技術經理 孟文君博士
- 1140 **Innovative Packaging Materials for Food Preservation and Waste Reduction**
先進包裝材料：食品保鮮和減廢
Dr. Jeffrey Liu, Technical Manager, NAMI
NAMI 技術經理 劉先橋博士
- 1155 **Q&A Session 答問環節**